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Generalforsamlingen 2012 – referat  

 

Dato:  27. september 2012 

Tid: Kl. 16 – 21 

Indskrivning fra kl. 15 - 16 

Sted:   Hotel Hvide Hus, Aalborg 

Indkaldte:  Kreds Nordjyllands medlemmer og PLS’ere med aktiv status 

Deltagere:  173 medlemmer, 7 gæster incl. 1 dirigent og 1 referent 
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2. Kredsbestyrelsens beretning 

3. Regnskab 2011 

4. Indkomne forslag 

5. Fremtidigt arbejde 

6. Budget 2013 

7. Afslutning 
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Behandling og Referat: 

 1. Formalia 

1.1. Åbning 

1.2. Valg af dirigent, referent og stemmeudvalg 

 

Ad 1.1. 

Kredsformand Peter Kristensen åbnede generalforsamlingen. 

 

Ad 1.2. 

Valg af dirigent; Poul Flack 

 

Dirigenten konstaterede at generalforsamlingen var lovlig indvarslet 

og beslutningsdygtig i henhold til SL’s vedtægter, samt at det 

skriftlige materiale var ude senest 7 dage før generalforsamlingen. 

 

Valg af referent; Helle Møll 

 

Valg af otte stemmetællere; Erik Per Rømer, Sanne Klitgaard, 

Christina Roslyng, Marlene Agerholm, Anette Flak, Peter Lassen, 

Torben Bach og Claus Thrane. 

 

Forretningsorden; Bilag 1 

Dirigenten orienterede om forretningsorden, denne godkendtes. 

 

Dagsorden; Side 2 i GF-bladet 

Dirigenten gennemgik dagsorden og orienterede om, at der ingen 

forslag er indkommet under indkomne forslag. Punktet udgår 

dermed. Kredsbestyrelsen foreslår at der umiddelbart efter 

kredsbestyrelsen beretning gennemgås fremtidigt arbejde ved Rene 

Zimmer.  

Dagsorden godkendt. 

 

 2. Kredsbestyrelsens beretning  

Beretningen (GF-bladet side 4-9) blev fremlagt mundtligt af Peter 

Kristensen, og er skriftligt vedlagt referatet (bilag 2). 

 

Fremtidigt arbejde på side 10 i GF-bladet blev fremlagt af Rene 

Zimmer. 

 

Kommentarer: 

Henning Olesen: 

Det er en meget positiv tilgang vi har trods denne nedskæringstid. Vi 

har kurser, socialkapital og mindfullness. 

Se bare Robert, det han bare håber på er vel ordentlige arbejdsvilkår 

for alle. Masser af problemer med nedslidning. 

Fagforeningen skal være der hvor medlemmernes problemer er. 

Arbejdsløsheden er en krise, som følger en gennem livet, men det er 

positivt, at vi ikke ser så hårdt ramt hos Socialpædagogerne 

Nordjylland. 

 

Jette, Boform for voksne: 
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Femte gang hun deltager i generalforsamlingen og er stolt af den 

organisationsprocent, som vi har og sikke mange mennesker som 

deltager i generalforsamlingen. 

Mangler at høre om AMR og arbejdsmiljø og MED, hvor er det i 

fremtidigt arbejde. Der mangler uddannelse til MED og AMR. 

Har hørt at 22 medarbejdere er blevet ansat tidsbegrænset indenfor 

autisme, hvor er deres ordentlige arbejdsforhold. Nyuddannede kan i 

næsten ingen arbejde finde og de ældre socialpædagoger har svært 

ved at finde nyt arbejde. 

 

Anne Marie Frederiksen: 

De 22 tidsbegrænsede ansættelser er et Jobrotationsprojekt i Aalborg 

Kommune i samarbejde med Autismecenter og A-kassen. 

De er ansat på OK-vilkår og får dermed udskudt deres 

dagpengeslutning. 

Vi vil hellere have ordinære job, men vi håber de på denne måde får 

fodfæste. 

Der er ca 25 udvalgt til projektet. Og de opkvalificeres inden med en 

diplomuddannelse. 

Desværre er der nu ikke flere midler til lignende projekter. 

Vi VIL have SL indover jobrotationsprojekter. 

 

Rita Andersen; 

Tak til Rene og Peter. 

Handicapområdet hvor er det i det fremtidige arbejde, kommer det 

næste gang? 

 

Peter Kristensen: 

Positivt/krise: Vi skal forholde os til nedskæringerne og arbejdsmiljø 

og nedslidning samt budgetter, dette er et dagligt arbejde. 

Vi tager de kampe der skal tages, men vi vil også udvikle. Vi er 

skåret ned endnu en gang, vi må råbe politikkerne op. For hvilken 

service skal vi ikke yde? 

Mange knokler mere end godt er og bliver derved nedslidt. Her burde 

arbejdsgiverne gøre noget! 

 

Jobrotation: er rigtigt godt, når alle parter samarbejder. 

Medarbejderne uddannes og samtidig stilles der krav til afløserne 

både faglige og personlige. 

 

Arbejdsmiljø: Ja mere fokus og vi skal i gang, men 

uddannelsesforpligtigelsen ligger hos arbejdsgiver, men vi skal blive 

bedre til at følge op på, hvordan det går. Vi mangler det nære 

samarbejde. 

 

TR/MED skal uddannes og hjælpes med at give input til temaer/at 

dagsordensætte disse emner. Forståeligt kræver det også 

uddannelse. 

 

Handicapområdet: bestyrelsen har udarbejdet et hæfte som snart 

sendes ud. Hæftet er med diverse temaer, spejlet i materiale fra 

Socialpædagogerne i fremtiden. Alt materiale er snart klart og der 

skal være mødevirksomhed med denne pjece i hånden til offensiv 

brug og her er der to ben: 

 Faglige interesse organisationer 

 Faggrupper med udviklingsarbejde 
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Thor Pedersen: 

Vi skal puste til politikkerne og os selv. Der er forringede 

servicedeklarationer som TR. 

Vi skal være skarpe på budgetterne. 

 

Den mundtlige og skriftlige beretning samt fremtidigt arbejde blev 

enstemmigt godkendt. 

 3. Regnskab 2011 

Regnskab for 2011 blev gennemgået af kasserer Finn Nielsen (GF-

bladet side 11). Bemærkninger fra kritisk revisor findes på side 10 i 

GF-bladet. 

 

Ingen bemærkninger. 

 

Regnskabet for 2011 blev enstemmigt godkendt. 

 4. Indkomne forslag – udgået! 

 5. Fremtidigt arbejde – se punkt 2 

 6. Budget 2013 

Budgetforslag 2013 blev udleveret på generalforsamlingen (bilag 3) 

og fremlagt af Finn Nielsen. 

 

Ingen bemærkninger. 

 

Budget 2013 blev enstemmigt godkendt. 

 

 7. Afslutning 

Marie Sonne, næstformand gav en hilsen for forbundet og Peter 

Kristensen gav en kort orientering om Rumæniens projektet. 
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Dirigent/er:  Poul Flack 

Referent: Helle Møll 

Bilag til mødet: 

 

Generalforsamlingsbladet august 2012 

Bilag omdelt på 

mødet: 

 Forslag til forretningsorden 

 Budgetforslag 2013 + note 

 

 

 

 

 

 

 

 

Poul Flack         Peter Kristensen 

Dirigent         Kredsformand 

 

 


